
Požiadavky a odpovede zo zasadnutia VMČ ZÁPAD z 26.3.2025 
 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4417 

Pán Ševčík : Chcel by som požiadať o opravu výtlkov na ulici Radlinského. 
A zároveň žiadam, aby správca komunikácie skontroloval zaasfaltovaný výtlk 
na križovatke M. Kišša a Radlinského, ktorý podľa mojej mienky nie je 
adekvátne zrealizovaný. 

Jaroš Roman, Ing. 

Opravu na ulici Radlinského budeme realizovať v priebehu mesiaca máj tohto roka. 

Na ulici M. Kišša je naplánovaná rekonštrukcia povrchu spočívajúca v kompletnej výmene 
asfaltového krytu, preto sme výtlky zabezpečili len dočasne. Zatvorené 

4418 

Pán Ševčík : Reakcia k odpovedi ID 4286. Neviem kedy ste robili obhliadku, ale 
v prílohe posielam foto po daždi na Kvetinovej ulici, kde je vidno, že tam voda 
stojí a preto žiadam o vyriešenie tejto situácie. Korienek Ján 

Áno, v tejto časti komunikácie po silnejších dažďoch stojí voda, ale  z časového aj finančného 
hľadiska v danom čase nebolo možné zrealizovať konkrétne odvodnenie. Toto územie susedí 
s pozemkom, ktorý je v súkromnom vlastníctve a v blízkosti na ňom sa nachádza dažďová 
vpusť, do ktorej bude možné v budúcnosti po súhlase vlastníka odviesť vodu. Opakovane 
tvrdíme, že pri tejto rekonštrukcii išlo o výmenu asfaltového povrchu s následným možným 
odvodnením do priľahlého terénu. 

Zatvorené 
(kladne) 

4419 

Pán Vavruš : Je potrebné preskúmať legálnosť umiestnenia letnej terasy baru 
"Lucifer", na jej súkromných parkovacích miestach, ktoré by mali slúžiť 
na parkovanie pre jeho návštevníkov. 

Jaroš Roman, Ing. 

Na MČ západ bolo v minulom roku opravovaných 530 ks výtlkov. 

Zatvorené 

4420 

Pán Ševčík : Doplňujúca otázka k odpovedi ID 4281: Z 2600 kusov výtlkov 
v asfaltových povrchoch bolo na území MČ Západ opravených koľko kusov? 

Ďuďáková Mária Bc. 

Keďže nie je uvedený rok, za ktorý je požadovaná táto informácia, tak uvádzame posledný 
údaj za rok 2024, a to 11 761,830 t zmesových komunálnych odpadov. 

Všetky tieto informácie sú uverejnené na webovej stránke mesta www.trencin.sk, v sekcii 
odpady a životné prostredie - https://trencin.sk/pre-obcanov/odpady-zivotne-
prostredie/komunalny-odpad/, v ktorej je za každý rok zverejnený výpočet úrovne vytriedenia 
ako aj ročný štatistický výkaz. 

Zatvorené 
(kladne) 

4421 

Pán Ševčík : Taktiež požadujem úpravu chodníkov na Vlárskej ulici, aby tam 
počas dažďov nestála voda cez celú šírku chodníka. 

Jaroš Roman, Ing. 

Opravu povrchov chodníkov na ulici Vlárska máme zaevidovanú v zozname objektov 
pre stavebnú údržbu. Dátum realizácie opravy vo veľkej miere ovplyvňuje miera porúch, ktoré 
sme nútení operatívne riešiť. 

V procese - 
naplánované 

4422 

Pani Porubanová : Neuvažovalo mesto s pridaním autobusov z Istebníka 
a Orechového na Hasičskú, na stanicu a na Sihoť v súvislosti s uzatvorením 
starého železničného mosta? Pre deti je uvažovaná obchádzka cez starý 
cestný most nebezpečná. 

Múdra Hana, Ing. 

Nová koncepcia MHD počítala s využitím spojov regionálnej autobusovej dopravy (RAD), 
ktoré dostatočne zabezpečujú požadované spojenie a pri jazde v rámci Trenčína v nich platí 
tarifa MHD. Vývesky zo zastávky Trenčín, Orechové a Trenčín, Istebnícka sú pripojené 
v prílohe. 

Pokiaľ nie je z nejakého dôvodu prestup na zastávke Gymnázium/Braneckého vhodný, 
nakoľko nejde o zastávky situované v bezprostrednej blízkosti, ale zastávky s dochádzkovou 
vzdialenosťou 150 m, čo sú približne 2-3 minúty chôdze, je možné využitie dlhšej trasy, kedy 
je linka č. 3 na Rybároch prečíslovaná na linku č. 6 a plynule pokračuje až na Sihoť 4. 
V tomto prípade je možné dopraviť sa na Sihoť zo Zámostia cez Hasičskú ulicu priamo 
bez prestupu. 

Vytvorenie nových spojov, ktoré by mali funkciu kyvadlovej dopravy, považujeme z 
technických dôvodov za neuskutočniteľné, nakoľko otočenie vozidla MHD v Orechovom nie je 
možné. Vyššie kilometre by sa zároveň premietli aj do ekonomickej oblasti a stále by nešlo 
o adekvátnu náhradu pre tých, ktorých to najviac ovplyvní. 

Zatvorené 

4423 

Pani Porubanová : Kontroluje niekto spôsob odstraňovania náteru zo starého 
železničného mosta? Hovorilo sa, že most musí byť vzhľadom na škodlivosť 
prachu vzduchotesne uzatvorený. 

Korienek Ján; 
Ďuďáková Mária Bc. 

V súčasnosti prebiehajú prípravné práce k odstraňovaniu náteru, počas realizácie bude most 
ochránený, aby odstraňovaný náter neznečisťoval okolité prostredie, čo bude kontrolované 
stavebným dozorom a kompetentnými orgánmi. 

Zatvorené 
(kladne) 

4424 

Pani Porubanová : Kedy bude ukončená rekonštrukcia Hviezdoslavovej ulice? 
Vzhľadom na súčasnú slabú aktivitu na stavenisku to vyzerá, že sa plánovaný 
termín dokončenia nestihne. 

Korienek Ján 

Rekonštrukcia Hviezdoslavovej ulice bude dokončená podľa plánu do konca roka 2025. 
Zatvorené 
(kladne) 

www.trencin.sk
https://trencin.sk/pre-obcanov/odpady-zivotne-prostredie/komunalny-odpad/
https://trencin.sk/pre-obcanov/odpady-zivotne-prostredie/komunalny-odpad/


ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4425 

Pán Blaško, Orechovský : Požadujeme kontrolu rýchlosti ("30") motorových 
vozidiel na komunikácii vedúcej od otoča nad Horným Orechovým k bufetu 
"Ibovka", alebo zavedenie iného účinného opatrenia na zvýšenie bezpečnosti 
chodcov a cyklistov. 

Sedláček Peter,Mgr. 

Mestská polícia nie je, v zmysle platnej legislatívy zák. č. 564/1991 Zb. o obecnej polícii, 
oprávnená merať rýchlosť. Túto kompetenciu má Policajný zbor SR, ktorému bola požiadavka 
zaslaná. 

Zatvorené 
(kladne) 

4426 
Pán Blaško : Požadujeme úpravu priestoru autobusovej zastávky v Hornom 
Orechovom. Po odstránení prístrešku zostal pri prechode z dlažby trčať kus 
betónu. Zároveň žiadame zabezpečenie osvetlenia priľahlého prechodu 
pre chodcov. 

Jaroš Roman, Ing. 
Prístrešok bude nahradený a osvetľovací bod vybudovaný nový, v rámci poistnej udalosti 
s predpokladaným termínom realizácie do konca mesiaca máj tohto roka. V procese - 

naplánované 

4427 
Pán Blaško : Požadujeme kontrolu rýchlosti motorových vozidiel na komunikácii 
vedúcej od Hrabovky cez Horné Orechové, alebo zavedenie iného účinného 
opatrenia napríklad montáž kamerového systému. 

Sedláček Peter,Mgr. 
Mestská polícia nie je, v zmysle platnej legislatívy zák. č. 564/1991 Zb. o obecnej polícii, 
oprávnená merať rýchlosť. Túto kompetenciu má Policajný zbor SR, ktorému bola požiadavka 
zaslaná. 

Zatvorené 
(kladne) 

4428 
Pán Orechovský : Je odstavná plocha pri IBO bufete Horné Orechové 
vysypaná z frézovaného asfaltu povolená? Je to ekologické? 

Ďuďáková Mária Bc. 
Stavebný úrad uvedené preverí, v prípade zistenia, že sa jedná o nepovolenú stavbu, 
postúpime podnet na kompetentný úrad. 

V procese - 
čaká sa na 
tretie strany 

4429 
Pán Blaško : Požadujeme vyčistenie odvodňovacieho rigolu Horné Orechové 
pri ceste od križovatky na Hrabovku k otoču na Ibovku. Jaroš Roman, Ing. 

Žľab v tejto lokalite nemáme v pláne čistiť, nakoľko svoju funkciu plní. Je nutné si uvedomiť 
že všetok bioodpad v žľabe pochádza zo stromov susednej parcely a čistenie by malo 
pripadnúť pôvodcovi znečistenia. 

Zatvorené 

4430 
Pán Blaško : Požadujeme vyriešenie odvodnenia ulíc Lesnícka, Na záhumní. 

Jaroš Roman, Ing. 
Správca miestnych komunikácií preverí situáciu na mieste počas dažďa a podľa výsledku 
navrhne ďalší postup. 

V procese - 
naplánované 

4431 

Pani Čerešňová : Požadujeme zlepšenie autobusových spojov z Istebníka 
cez Sihoť do Medikcentra a späť bez prestupovania (podľa prílohy). 

Múdra Hana, Ing. 

Spojenie zo Sihote do Medikcentra je zabezpečené linkou 6, ktorá premáva v intervale 60 
minút v pracovných dňoch. Spojenie z Istebníka do Medikcentra je zabezpečené linkou 3, 
ktorej sa vždy po príchode na Rybáre zmení číslo na linku 6 alebo 16, ktorou môžu cestujúci 
plynulo pokračovať na Zlatovskú ulicu. Pre spojenie Istebníka so Sihoťou odporúčame využiť 
spoje regionálnej autobusovej dopravy na zastávku Hasičská, s následným prestupom na 
linky MHD smerujúce na Sihoť. V modrých autobusoch na území mesta platí cenník MHD. 
Pre takúto cestu odporúčame využiť dopravnú kartu dopravcu SAD Trenčín, ktorá platí 
v modrých aj červených autobusoch, a cestujúci s ňou môže využiť bezplatný prestup do 60 
minút, prípadne si môže na túto kartu nahrať aj predplatný cestovný lístok, ktorý je takisto 
akceptovaný aj v modrých, aj v červených autobusoch. 

Zatvorené 

4432 

Pani Bobáková : Požadujeme obnovenie linky č.5 Bavlnárska 2x doobeda a 2x 
poobede. Žiadny autobus nejde priamo k Domu smútku a na cintorín k hornej 
bráne. Na Zámostí sú prestárlí obyvatelia, nemajú sa ako dostať na cintorín. 

Múdra Hana, Ing. 

O problematike návratu linky 5 sme s p. Bobákovou už komunikovali, pričom pri osobnom 
stretnutí sme vysvetlili dôvody, prečo návrat linky 5 nepovažujeme za vhodný ani za možný. 
Prepravný prúd medzi Juhom I a Zámostím, s výnimkou návozu stredoškolákov 
a pracujúcich, ktoré sú riešené linkou P5, nie je dostatočne intenzívny na to, aby tu bola 
trasovaná priama linka. Z dôvodu vzájomných garantovaných nadväzností a spoločných 
intervalov, do ktorých vstupujú ako linky 4 a 11, tak aj linky 3 a 7, nevieme zrealizovať ani 
časové posuny bez toho, aby to nemalo negatívny vplyv na iných cestujúcich. Cestujúcim 
odporúčame využiť v čase dopravnej špičky prestup medzi linkami 4/11 a 7 na zastávke 
Legionárska, ktorý je bezbariérový a nie je potrebný ani peší presun medzi nástupišťami. 
K tejto alternatíve sme vypracovali podrobný „návod“, aj s konkrétnymi časmi odchodov 
spojov, ktorý sme dňa 21. marca zaslali poslancom VMČ Západ. Prosíme poslancov 
o postúpenie tohto materiálu p. Bobákovej. 

Zatvorené 

4433 

Pán Orechovský : Mám návrh, aby linka č. 3 chodila cez hlavnú stanicu. 

Múdra Hana, Ing. 

Zavedenie zachádzok linky 3 na hlavnú železničnú stanicu by znamenalo výrazné predĺženie 
cestovného času pre všetkých, ktorý smerujú z častí za železničnou traťou do Dolného 
mesta, k nemocnici a na sídlisko Juh. Cestujúcim z Istebníka a Orechového odporúčame 
pre spojenie s hlavnou stanicou využiť modré autobusy regionálnej autobusovej dopravy, 
v ktorých na území mesta Trenčín platí cenník MHD. Pre takúto cestu odporúčame využiť 
dopravnú kartu dopravcu SAD Trenčín, ktorá platí v modrých aj červených autobusoch, 
a cestujúci s ňou môže využiť bezplatný prestup do 60 minút, prípadne si môže na túto kartu 
nahrať aj predplatný cestovný lístok, ktorý je takisto akceptovaný aj v modrých, aj v červených 
autobusoch. 

Zatvorené 



ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4434 

Pani : Minule som dala požiadavku na opravu chodníkov na ulici Lesnícka 
a Na záhumní. Oprava chodníkov nie je dokončená, všetko nechali na mieste. 
Od roku 1984 neboli opravované. 

Jaroš Roman, Ing. 

Na povrchoch chodníkov na ulici Lesnícka došlo k odstráneniu nebezpečných fragmentov 
starého asfaltu aby bol povrch bezpečne prechodný, nakoľko už nebola možná oprava. 
Uloženie nového asfaltového krytu má charakter investičnej akcie, na ktorú musí mať útvar 
investícií pridelené finančné prostriedky v rozpočte, ktoré sú schvaľované mestským 
zastupiteľstvom. 

Zatvorené 
(nie je 

v rozpočte) 

4435 
Pán Blaško : Istebnícka bola robená v 1980, keď tadiaľto išli preteky mieru. 
Všade opravujú cesty, len Istebníska nie je opravená. Požadujeme jej 
rekonštrukciu. 

Korienek Ján 
Na rekonštrukciu komunikácie na ul. Istebnícka je potrebné do mestského rozpočtu vyčleniť 
potrebné finančné prostriedky. 

Zatvorené 
(nie je 

v rozpočte) 

4436 
Pán Blaško : Požadujeme zabezpečenie kontroly parkovania na Istebníckej 
ulici. Zároveň navrhujeme osadenie fotopascí na evidenciu prekročenia 
povolenej rýchlosti na Istebníckej. Všade vo svete je to bežné. 

Sedláček Peter,Mgr. 
Kontroly parkovania vozidiel na ul. Istebnícka je pribežne vykonávaná hliadkami MP Trenčín 
počas výkonu služby. V kontrolách budeme pokračovať aj naďalej Mestská polícia nie je, 
v zmysle platnej legislatívy zák. č. 564/1991 Zb. o obecnej polícii, oprávnená merať rýchlosť. 
Túto kompetenciu má Policajný zbor SR, ktorému bola požiadavka zaslaná. 

Zatvorené 
(kladne) 

4437 
Občania : Požadujeme realizáciu poslednej etapy celkovej rekonštrukcie 
kultúrneho domu Istebník vrátane veľkej sály na poschodí. 

Korienek Ján; Lisáček 
Benjamín, Ing. 

V súčasnosti sa rieši projektová dokumentácia poslednej etapy na dokončenie KS Istebník V procese - 
naplánované 

4438 

Pani Hajná : Požadujeme kľúč od miestnosti (skladu v objekte KD Istebník), 
v ktorej máme zložené veci vysťahované z klubu dôchodcov počas jeho 
rekonštrukcie. Riaditeľka škôlky kľúč má k dispozícii. Potrebovali sme napríklad 
vziať stoly z tejto miestnosti, nedostali sme sa tam. 

Lisáček Benjamín, Ing. 

Kľúč je v dispozícii u správcu objektu p. Kusendu 0902 911 051, ktorý kedykoľvek v prípade 
potreby zabezpečí otvorenie daného skladu. 

Zatvorené 

4439 

Pani Hajná : Požadujeme zabezpečenie parkovania počas akcií v klube 
dôchodcov na priľahlom parkovisku mestskej polície. Bolo nám sľúbené jedno 
vyhradené parkovacie miesto pre imobilných. 

Múdra Hana, Ing.; 
Sedláček Peter,Mgr. 

Zabezpečiť vyhradenie už vyhradených parkovacích miest v areáli objektu, zahŕňajúceho tiež 
klub dôchodcov, trvalým dopravným značením pre inú skupinu ľudí s ich príležitostným 
využívaním, nie je možné. Rozumieme, že parkovanie v danej oblasti môže byť počas 
podujatí komplikované, preto je na zvážení využitie alternatívnych spôsobov dopravy. Ak to 
nie je možné, je potrebné počítať s tým, že parkovanie priamo pri klube dôchodcov nemusí 
byť vždy dostupné. 

Zatvorené 

4440 
Pani Hajná : Požadujeme zabezpečenie označenia Klubu dôchodcov 
na objekte spolu s hodinami konania akcií. 

Lisáček Benjamín, Ing. 
Označenie klubu dôchodcov s prevádzkovými hodinami bude doručené p. Hajnej do konca 
apríla. P. Hajna zabezpečí jeho umiestnenie. 

V procese - 
naplánované 

4441 
Pani Hajná : Od jednej firmy sme mali požičané dva stojany na bicykle, počas 
rekonštrukcie KD sa demontovali, neraz nevieme, kde sú. Nemáme si kam dať 
bicykle. 

Lisáček Benjamín, Ing. 
Stojan na bicykle bol v októbri 2024 osadený na parkovisko pri smetné nádoby. Ak je 
nepostačujúci, tak kontaktujte p. Lisáčka, príp. Kusendu. Zatvorené 

4442 
Pani Hajná : Požadujeme dodanie dvoch stolov a zariadenia (chladnička, 
dvojplatničku, mikrovlnka, poličky) do klubu dôchodcov podľa prísľubu pani 
Hniličkovej. 

Lisáček Benjamín, Ing. 
Požadované zariadenie bude dodané v apríli. 

V procese - 
naplánované 
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